
Jegyzõkönyv
 
Készült: 2005. október 27. napján 1830 órakor, Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 
rendes nyílt ülésén.
 
Helye: Pilisvörösvár Város Polgármesteri Hivatalának tanácskozóterme
 
Jelen vannak: Grószné Krupp Erzsébet polgármester, Bruckner Katalin, Falics János 18:54, Halmschláger 
Antal 18:56, Kárpáti János, Krupp János, Molnár Sándor, Müller János 19:22, Müller Márton, Pándi Gábor, 
Szakszon József, Temesvári Anna, dr. Ujvári Hedvig, Zbrás Pálné
 
Távollétét jelezte: Falics Jánosné, Havas Ferenc, Keszthelyi László, Kós Beatrix
 
Meghívottak: dr. Krupp Zsuzsanna mb. jegyzõ, Kutasi Jánosné oktatási referens, Bolláné Bognár Margit 
gazdálkodási osztályvezetõ, Váradi Zoltánné mûszaki osztályvezetõ, Fogarasy Attila a Vörösvári Újság 
fõszerkesztõje
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Köszöntötte a megjelenteket 2005. október 27. napján és 
megállapította, hogy a Képviselõ-testület 11 fõvel határozatképes.
Sürgõsséggel javasolja napirendre venni a következõ elõterjesztéseket: - Megállapodás megkötése 
pedagógiai szakszolgálati feladatok ellátására (Et.: 157/2005.) 20. napirend után, - Pilisvörösvár, aszfalt 
utak szõnyegezése (Et.: 174/2005.), 11. napirend után, - mb. jegyzõ illetményének meghatározása (Et.: 
173/2005.) a két zárt ülést igénylõ napirendi pont után, - Pilisvörösvár Rákóczi úti óvoda tetõ- és homlokzat 
átalakításának tervezése (Et.: 172/2005.) 11. napirendi pont után.
Javasolja levenni a napirendrõl a Közösségi Ház intézményvezetõi pályázati kiírását (Et.: 161/2005.). 
Továbbá javasolja, hogy az új Közigazgatási Eljárási Törvény hatálybalépése miatt elsõként tárgyalják a 
rendelet módosításokat.
 
Bruckner Katalin: Javasolja, hogy külön napirendbe tárgyaljanak az SRB javaslatáról, amely a sportnaptár 
készítésére irányul.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Egyebekbe javasolja felvenni. Szavazásra tette fel a sürgõsségi 
napirendek felvételét.
 
No: 1
A Képviselõ-testület a sürgõsségi napirendek felvételét 11 igen szavazattal elfogadta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a módosított napirend elfogadását.
 
No: 2
A Képviselõ-testület a módosított napirendet 11 igen szavazattal elfogadta.
 
Napirendi pontok:                                                                                          Elõadó:

1)      Az egyes szociális ellátásokról szóló 2/2004. (II. 04.) sz. 
rendelet módosítása (Et.: 146/2005.)
 

dr. Krupp Zsuzsanna
mb. jegyzõ

2)      A gyermekjóléti ellátásokról szóló 5/2003. (III. 11.) sz. 
rendelet módosítása (Et.: 147/2005.)
 

dr. Krupp Zsuzsanna
mb. jegyzõ

3)      Elektronikus ügyintézés
(Et.: 151/2005.)

dr. Krupp Zsuzsanna
mb. jegyzõ

4)      A köztisztasággal, települési szilárd és folyékony 
hulladékkal összefüggõ tevékenységrõl, a szervezett 
köztisztasági közszolgáltatás kötelezõ igénybevételérõl 
szóló többször módosított 8/1996. (VII. 04.) sz. rendelet 
módosítása (Et.: 149/2005.)
 

dr. Krupp Zsuzsanna
mb. jegyzõ

 



5)      A köztisztaság fenntartásáról és a városképvédelem 
egyes kérdéseirõl szóló többször módosított 4/1991. (V. 
02.) sz. rendelet módosítása (Et.: 152, 152-2/2005.)
 

dr. Krupp Zsuzsanna
mb. jegyzõ

 

6)      A közterület-felügyelõi státuszok létrehozásáról, illetve a 
közterület-felügyelõk feladatairól, hatáskörérõl és 
jogállásáról szóló 13/1992. (VIII. 06.) Kt. sz. rendelet 
módosítása (Et.: 150/2005.)
 

dr. Krupp Zsuzsanna
mb. jegyzõ

 

7)      Beszámoló Pilisvörösvár Város Önkormányzata 2004. évi 
szociális feladatainak ellátásáról (Et.: 123/2005.)
 

dr. Krupp Zsuzsanna
mb. jegyzõ

8)      Az építési kölcsön kamatemelésének átvállalásáról szóló 
6/1992. (IV. 02.) sz. rendelet hatályon kívül helyezése 
(Et.: 156/2005.)
 

dr. Krupp Zsuzsanna
mb. jegyzõ

 

9)      Felvilágosítás kérés
 

 

10)   Polgármesteri beszámoló (Et.:144/2005.)
Beszámoló a Többcélú Kistérségi Társulásról
(Et.: 144-2/2005.)
 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 

11)   Jelentés a lejárt határidejû határozatokról
(Et.: 143/2005.) Jogszabály-tájékoztató (Et.:143-2/2005.)
 

dr. Krupp Zsuzsanna
mb. jegyzõ

 
12)   Uszoda és sportcsarnok építészeti tervpályázat kiírása 

(Et.: 168/2005.)
Grószné Krupp Erzsébet

polgármester
 

13)   Társulási megállapodás Pilisszántó Önkormányzatával a 
házi segítségnyújtásra (Et.: 145/2005.)

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 
14)   2005. elsõ félévi gazdálkodásról szóló beszámoló

(Et.: 153/2005.)
Grószné Krupp Erzsébet

polgármester
 

15)   Pilisvörösvár Város Önkormányzatának 1/2005. (II. 04.) 
Kt. sz. rendelet módosítása (Et.: 154/2005.)
 

dr. Krupp Zsuzsanna
mb. jegyzõ

 
16)   Az Okmányiroda és Gyámhivatal dologi kiadási 

elõirányzatainak megemelésére vonatkozó kérelem
(Et.: 163/2005.)
 

dr. Krupp Zsuzsanna
mb. jegyzõ

 

17)   Karácsonyi díszvilágítás kiépítése
(Et.: 166/2005.)

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 
18)   Zrínyi utcai óvoda tetõfelújítása

(Et.: 169/2005.)
Grószné Krupp Erzsébet

polgármester
 

19)   Pilisvörösvár Rákóczi úti óvoda tetõ- és homlokzat 
átalakításának tervezése (Et.: 172/2005.)

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

20)   Tervek pályáztatása
(Et.: 162/2005.)

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 
21)   Pilisvörösvár, aszfalt utak szõnyegezése

(Et.: 174/2005.)
 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester



22)   Az ingatlan-nyilvántartásban 4786 hrsz alatt felvett 
ingatlan értékesítése (Et.: 89-2/2005.)
 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 
23)   Pilisvörösvár II. mészkõbánya üzemeltetésének 

engedélyezése (Et.: 160/2005.)
Grószné Krupp Erzsébet

polgármester
 

24)   Pilisvörösvár 4525/7 hrsz-ú ingatlan megközelítését 
biztosító utak leosztása (Et.: 171/2005.)

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 
25)   A Közép Dunamenti Beruházó Szolgáltató és 

Kereskedelmi Vízgazdálkodási Társulatot érintõ 
érdekeltségi hozzájárulásának elmaradt teljesítése
(Et.: 167/2005.)
 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 

26)   A Közép Dunamenti Beruházó Szolgáltató és 
Kereskedelmi Vízgazdálkodási Társulatot érintõ felszíni 
vízelvezetõ ároképítés kifizetésének elmaradt teljesítése
(Et.: 170/2005.)
 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 

27)   Kistérségi szintû környezetvédelmi program
(Et.: 155/2005.)

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 
28)   Liget Polgárõr Egyesület támogatási kérelme

(Et.: 159/2005.)
 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

29)   Megállapodás megkötése pedagógiai szakszolgálati 
feladatok ellátására (logopédiai és gyógy-testnevelés 
plusz feladatok ellátása) (Et.: 157/2005.)
 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

30)   SRB sportnaptár készítése
 

Bruckner Katalin
SRB elnök

 
Zárt 
ülés

Merenáné Monek Judit lakásfenntartási támogatás 
kérelme (Et.: 158/2005.)
 

Kárpáti János
SZEB elnöke

Zárt 
ülés

Drávai János 01-166-7/2005. sz. állattartással 
kapcsolatos fellebbezése (Et.:165/2005.) 
Molnár János 01-1539-2/2005 sz. állattartással 
kapcsolatos fellebbezése (Et.:164/2005.)
 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 

Zárt 
ülés

mb. jegyzõ illetményének meghatározása
(Et.: 173/2005.)
 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 
 
 
 
 
 

1. napirendi pont
Az egyes szociális ellátásokról szóló 2/2004. (II. 04.) sz. rendelet módosítása 

(Et.: 146/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását.
 
dr. Krupp Zsuzsanna mb. jegyzõ: 2005. november 1-jétõl új eljárási törvény lép hatályba a 
közigazgatásban (Ket). Kiosztásra került ezzel kapcsolatban egy általános tájékoztató. A 



rendeletmódosításokra azért van szükség, hogy a rendeletek ne legyenek magasabb szintû jogszabállyal 
ellentétesek. Javasolja, hogy a rendeletek hatálybalépésének idejét igazítsák a Ket hatálybalépésének 
idejéhez.
 
Kárpáti János: A Szociális és Egészségügyi Bizottság megtárgyalta a rendelet módosítást és elfogadásra 
javasolja.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a rendelet módosítást.
 
No: 3

14/2005. (X. 28.) sz. rendelet
az egyes szociális ellátásokról szóló

2/2004. (II. 04.) sz. rendelet módosításáról
 
A Képviselõ-testület a rendeletet 11 igen szavazattal megalkotta.
 

A rendelet a jegyzõkönyv mellékletét képezi.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 

2. napirendi pont
A gyermekjóléti ellátásokról szóló 5/2003. (III. 11.) sz. rendelet módosítása 

(Et.: 147/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását.
 
Kárpáti János: A Szociális és Egészségügyi Bizottság megtárgyalta a rendelet módosítást és elfogadásra 
javasolja.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a rendelet módosítást.
 
No: 4
 

15/2005. (X. 28.) sz. rendelet
 a gyermekjóléti ellátásokról szóló

5/2003. (III. 11.) sz. rendelet módosításáról
 
A Képviselõ-testület a rendeletet 11 igen szavazattal megalkotta.
 

A rendelet a jegyzõkönyv mellékletét képezi.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 
 
 

3. napirendi pont
Elektronikus ügyintézés (Et.: 151/2005.)

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Miáltal az elektronikus 
ügyintézés még nem vezethetõ be, ezért ennek igénybevételét kizárja az Önkormányzat.
 
dr. Krupp Zsuzsanna mb. jegyzõ: A rendelet 1. sz. mellékletében az ügyfélkapu regisztrációja után kéri 
beilleszteni a következõ kiegészítést: „idõpont foglalás az okmányirodában”.
 



Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a rendelet módosítást.
 
No: 5
 

16/2005. (X. 28.) sz. rendelet
a közigazgatási hatósági eljárásban az elektronikus ügyintézésérõl

 
A Képviselõ-testület a rendeletet 11 igen szavazattal megalkotta.
 

A rendelet a jegyzõkönyv mellékletét képezi.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 
 

4. napirendi pont
A köztisztasággal, települési szilárd és folyékony hulladékkal összefüggõ tevékenységrõl, a 

szervezett köztisztasági közszolgáltatás kötelezõ igénybevételérõl szóló többször módosított 
8/1996. (VII. 04.) sz. rendelet módosítása (Et.: 149/2005.)

 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel a rendelet elfogadását.
 
No: 6
 

17/2005. (X. 28.) sz. rendelet
a köztisztasággal, települési szilárd és folyékony hulladékkal összefüggõ tevékenységrõl, a 

szervezett köztisztasági közszolgáltatás kötelezõ 
igénybevételérõl szóló 8/1996. (VII.04.) sz. rendelet módosításáról

 
A Képviselõ-testület a rendeletet 10 igen és 1 tartózkodás szavazattal megalkotta.
 

A rendelet a jegyzõkönyv mellékletét képezi.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 

5. napirendi pont
A köztisztaság fenntartásáról és a városképvédelem egyes kérdéseirõl szóló többször módosított 

4/1991. (V. 02.) sz. rendelet módosítása (Et.: 152, 152-2/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel a 152/2005. sz. elõterjesztésben szereplõ rendelet módosítást.
 
No: 7

18/2005. (X. 28.) sz. rendelet
a köztisztaság fenntartásáról és a városképvédelem egyes kérdéseirõl szóló

4/1991. (V. 02.) sz. rendelet módosításáról
 
A Képviselõ-testület a rendeletet 11 igen szavazattal megalkotta.
 

A rendelet a jegyzõkönyv mellékletét képezi.
 
dr. Krupp Zsuzsanna mb. jegyzõ: A 152-2/2005. sz. elõterjesztésben szereplõ rendelet módosítására 
nem a Ket hatálybalépése miatt van szükség, hanem mert a korábbi rendelet, magasabb szintû 
jogszabállyal ellentétes volt. Erre a törvényességi észrevételt tettek. Kéri a rendelet módosítás elfogadását.



 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a 152-2/2005. sz. elõterjesztésben szereplõ 
rendelet módosítást.
 
No: 8
 

19/2005. (X. 28.) sz. rendelet
a köztisztaság fenntartásáról és a városképvédelem egyes kérdéseirõl szóló

4/1991. (V. 02.) sz. rendelet módosításáról
 
A Képviselõ-testület a rendeletet 11 igen szavazattal megalkotta.
 

A rendelet a jegyzõkönyv mellékletét képezi.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 
 

6. napirendi pont
A közterület-felügyelõi státuszok létrehozásáról, illetve a közterület-felügyelõk feladatairól, 
hatáskörérõl és jogállásáról szóló 13/1992. (VIII. 06.) sz. rendelet módosítása (Et.:150/2005.)

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel a rendelet módosítást.
 
No: 9
 

20/2005. (X. 28.) sz. rendelet
a közterület-felügyelõi státuszok létrehozásáról,

illetve a közterület-felügyelõk feladatairól, hatáskörérõl és jogállásáról szóló
13/1992. (VIII. 06.) sz. rendeletének módosításáról

 
A Képviselõ-testület a rendeletet 11 igen szavazattal megalkotta.
 

A rendelet a jegyzõkönyv mellékletét képezi.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 
 
 
 

7. napirendi pont
Beszámoló Pilisvörösvár Város Önkormányzata 2004. évi szociális feladatainak ellátásáról (Et.: 

123/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel a beszámoló elfogadását.
 
No: 10
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 149/2005. (X. 27) Kt. sz. határozata a 
Pilisvörösvár Város Önkormányzata 2004. évben nyújtott pénzbeni és természetbeni ellátásokról, 
továbbá a Napos Oldal Szociális Központ szakmai tevékenységérõl szóló beszámoló elfogadásáról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy 2004. évben nyújtott pénzbeni 
és természetbeni ellátásokról, továbbá a Napos Oldal Szociális Központ szakmai tevékenységérõl szóló 
beszámolót elfogadja.



 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: jegyzõ
 
A Képviselõ-testület a határozatot 11 igen szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 

8. napirendi pont
Az építési kölcsön kamatemelésének átvállalásáról szóló 6/1992. (IV. 02.) sz. rendelet hatályon kívül 

helyezése (Et.:156/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel a rendelet hatályon kívül helyezését.
 
 
No: 11

21/2005. (X. 28.) sz. rendelet
az építési kölcsön kamatemelésének átvállalásáról szóló
6/1992. (IV. 02.) sz. rendelet hatályon kívül helyezésérõl

 
A Képviselõ-testület a rendeletet 12 igen szavazattal megalkotta.
 

A rendelet a jegyzõkönyv mellékletét képezi.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. Javasolja, hogy tárgyalják 
most a zárt ülésen tárgyalandó napirendeket.
Szavazásra tette fel a napirend módosítását.
 
No: 12
A Képviselõ-testület a napirend módosítását 12 igen és 1 nem szavazattal elfogadta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Zárt ülést rendelt el.
 

Zárt ülés: 19:03-19:34-ig
 
A zárt ülésrõl külön jelenléti ív és jegyzõkönyv készült.
 
 

9. napirendi pont
Felvilágosítás kérés

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az Ügyrendi és Jogi Bizottság készített egy jelentést Molnár 
Sándor interpellációjára adott válasszal kapcsolatban.
 
Pándi Gábor: 2005. február 3-án Molnár Sándor 4 kérdésben kért felvilágosítást. A Hivataltól kapott 
választ nem tudta elfogadni. A Képviselõ-testület sem fogadta el a válaszokat, ezért az ÜB-nek kellett 
megvizsgálnia a kérdésekre kapott választ. Több kérdés azóta megoldódott.
- A Görgey utcai járdaépítés véleménye szerint egy interpelláció kapcsán nem fog megoldódni. Erre 
elõterjesztést kell készíteni, amelyet a Képviselõ-testület tárgyal meg.
- A harmadik kérése Molnár úrnak az volt, hogy a vörösvári vállalkozók kapjanak értesítést arról, hogy ha a 
Hivatal valamilyen munkavégzésre ír ki pályázatot. A Bizottság véleménye, hogy az a munka, amely a 
közbeszerzési értékhatárt érinti, arra bármely vállalkozó jelentkezhet, és a kisebb munkákra vonatkozóan 
lehetne hozni egy olyan döntést, hogy kifüggesztéssel értesítsék a vörösvári vállalkozókat. A hirdetmény 
elhelyezésre kerülhetne a Polgármesteri Hivatal földszinti hirdetõjén, vagy el lehetne küldeni az Ipartestület 
részére.
- A negyedik kérdés a temetõ kerítésépítése és az ahhoz kapcsolódó nádirtás volt. A kerítést építõ 



vállalkozó szerzõdésében nem szerepelt a nád és a bozótirtás. Nem tudja a Bizottság, hogy szóban mi 
hangzott el. Azt, hogy milyen sittet és törmeléket szállítottak a temetõbe, azt már nem tudták rekonstruálni.
Az SZMSZ szerint miután az Ügyrendi és Jogi Bizottság megvizsgálta az ügyet az interpellálónak 
módjában áll erre válaszolni, majd a Képviselõ-testületnek kell döntést hoznia arról, hogy elfogadja-e.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Kérdése, hogy Molnár Sándor elfogadja-e a választ?
 
Molnár Sándor: Nagyjából egyetért, kivéve a temetõ kerítésének ügyével. A temetõ kerítésének 
megépítésére vonatkozó pályázati kiírásban szerepelt cserjeirtás, hátsó út kiépítése és murvával való 
feltöltése. A szerzõdés nem a kiírásnak megfelelõen került megkötésre. Nem érti, hogy miért nem egyezik a 
kiírásban szereplõ munka a szerzõdésben szereplõ munkával.
 
dr. Krupp Zsuzsanna mb. jegyzõ: Az SZMSZ rendelkezése szerint az érintett képviselõ meghallgatása 
után vitára nincs lehetõség, a Képviselõ-testületnek szavaznia kell a válasz elfogadásáról.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az interpellációra adott válasz elfogadását.
 
No: 13
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 153/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata 
Molnár Sándor 2005. február 3-i ülésen elhangzott felvilágosítás kérésérõl 
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy Molnár Sándor 2005. február 3-i 
rendes Képviselõ-testületi ülésen elhangzott felvilágosítás kérésére adott választ az Ügyrendi és Jogi 
Bizottság által készített jelentés alapján elfogadja.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: jegyzõ
 
A Képviselõ-testület a határozatot 12 igen és 2 nem szavazattal hozta.
 
Sax László NNKÖ elnöke: - A Takarékszövetkezet melletti lépcsõ és a Görgey utcai járdával kapcsolatban 
kíván újra interpellálni.
- Az útépítéssel kapcsolatban a Szamos Marcipán felé vezetõ utca kanyarulata nincs magasított kõvel 
kirakva. Kérése volt, hogy egy áteresz kerüljön beépítésre a háza elé egészen a Spányikékig. Ez azért nem 
valósult meg, mert drága. Az árok, amely a Görgey utca felöl és a Szamos Marcipán üzem felöl jön 
magasabban helyezkedik el, mint az ott lévõ házának az udvara, ezért a víz semerre nem tud elmenni. A 
magasított kõ biztosította volna azt a lehetõséget, hogy az árokba folyjék a víz és ne az úton folyjék tovább. 
Nagy esõzéskor a víz nem tud hova elfolyni és a szuterinjába fog ömleni. Kéri, hogy biztosítsák annak 
lehetõségét, hogy ez ne történhessen meg. Kéri, hogy legalább az árok kerüljön kimélyítésre és a 
magasított szegélykövet biztosítsák.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A mûszaki osztály a holnapi nap folyamán ki fog menni a 
helyszínre és megvizsgálja a vízelvezetés kérdését.
 
Sax László NNKÖ elnöke: Kérdése, hogy a Magyarországi Németek Önkormányzatával sikerült-e már 
valamilyen megegyezésre jutni. Megkapta azt a levelet, amelyet Heinek Ottó írt a Polgármester 
Asszonynak, mert egy év után még mindig nem sikerült megegyezésre jutniuk az Önkormányzattal. Kéri, 
hogy ez ügyben tisztázzák azt, amit tisztázni kell és próbáljanak meg megegyezésre jutni. Vörösvár neve 
ne úgy jelenjen meg az ország képviselõi elõtt, mint egy olyan település, amivel nem lehet megegyezésre 
jutni.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az egyeztetések jelenleg is folynak. Még mindig kapnak 
számlákat a Gimnáziumtól, amelybõl ki lehet számolni a valós bekerülési költségeket, amelyek a közüzemi 
díjakra vonatkoznak. Errõl még mindig folynak az egyeztetések. A féléves költségvetési beszámolóban 
szerepel, hogy milyen tartozásai vannak az Önkormányzat felé az iskolának. Az egyezség még nem 
született meg, a Gimnáziumnak van tartozása az Önkormányzat felé.
 
Sax László NNKÖ elnöke: A levélbõl kitûnik, hogy a személyes találkozásra vonatkozó reagálásra várnak. 



Véleménye, hogy semmi értelme nincs annak, ha üzengetnek. A levél október 7-én kelt. Ezen dátum után 
már több alkalommal lehetett volna levelet írni, hogy milyen lépések történtek ez ügyben.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Ezt meg fogja tenni.
 
Müller Márton: Kéri, hogy a Pest Megyei Közlekedési Felügyelettõl kérjenek felvilágosítást arra 
vonatkozóan, hogy mi szükség volt a 10-es úton egy újabb csomópont kiépítésére. Többeket felháborít az 
új körforgalom kiépítése. Továbbá botrányosnak tartja azt a munkavégzést, amely a Kopár Csárdánál és 
Szarvasnál folyik. Hetekig feltartják a forgalmat.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Reklamált már ez ügyben a PEMÁK-nál, de érdemleges választ 
nem kapott. A körforgalmi csomópont a jövõbeli 10-es útnak a körforgalmi csomópontja. Azért helyezkedik 
távolabb a korábbi 10-es úttól a sínek irányába, mert a 10-es elkerülõ szakasza a vasút és a mostani 10-es 
út között fog haladni. Az út azért készült el korábban, mert az Auchan beruházásából finanszírozódott és 
megvolt erre a külön engedély. A Levegõ Munkacsoport ezt nem tudta megtámadni. A továbbépítést, amely 
a további 5 km-es szakasz lett volna, azt meg tudták támadni.
 
Müller Márton: Az eredeti 10-es út nyomvonalát elterelték úgy, hogy lehetetlenné tették vele a 
közlekedést, azért mert majd valamikor lesz egy 10-es elkerülõ út.
Felkéri azokat a pártokat, akiknek ül országgyûlési képviselõje a Parlamentben, hogy intézkedjenek.
 
Szakszon József alpolgármester: Vörösvár problémájának megoldását abban látja, ha az Auchan után 
valami más is fog épülni az Ürömi lámpa környékére. Az Ürömi lámpánál kb. 10 m2-t kellene aszfaltozni 
ahhoz, hogy a balra kanyarodásra váró autó mellett el lehessen menni. Amikor ezt a kérdést forszírozta egy 
találkozás alkalmával mást sem hallott, csak hogy erre miért nincs lehetõség. Most viszont az Auchan több 
kilométeres útátépítést meg tud oldani rövid idõ alatt. Ezt felháborítónak tartja. Kéri, hogy az elhangzottakat 
a Polgármester Asszony tolmácsolja a PEMÁK felé.
 
Temesvári Anna: A Zeneiskola igazgatója és a Gimnázium igazgatójának kérését a Polgármester Asszony 
méltányolja és kéri, hogy gyorsuljanak fel a tárgyalások.
Szeretné tájékoztatni a Képviselõ-testületet, hogy az Oktatási és a Szociális Bizottságot is megkereste a 
Nevelési Tanácsadó vezetõje azzal a kéréssel, hogy a csupasz falakat festessék le. A Terranova Kft. kb. 1 
millió Ft értékben ajánlott fel ingyen az Önkormányzatnak erre a célra festéket. Jelenleg folyamatban van a 
kivitelezõvel a tárgyalás.
 
Pándi Gábor: A Rákóczi utcában aszfaltszõnyegezés történt, viszont a járda járhatatlanná vált. Kérdése, 
hogy a kiviteli munka átvételre került-e már? Az aszfaltban több 30-40 cm-es kátyú van.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az aszfaltban látható mélyedések fel lesznek emelve az út 
szintjéhez. Az út még nincs készen, nem került még átvételre.
 
Pándi Gábor: A vasúthoz vezetõ lépcsõnél nem megfelelõ a közvilágítás, a növényzet eltakarja 
világítótesteket. Kéri, hogy ez kerüljön megoldásra vagy a fák metszésével, vagy közvilágítás bõvítésével.
- Több fiatal autóval rendelkezõ család Pilisszentivánra viszi a gyermekét játszótérre. Pilisvörösváron lévõ 
két játszótér elavult állapotban van. Véleménye, hogy ezek ügyében is lépni kellene. Járjanak utána, hogy 
milyen elõírások vonatkoznak a játszóterekre, és ezek korszerûsítése mekkora költséget jelentene.
Kérdése, hogy a temetõparkoló és a járda milyen döntés alapján készül? Tudomása, hogy erre vonatkozó 
határozat nem került elfogadásra.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Tájékoztatja a képviselõket, hogy a mûszaki osztály vezetõjével 
és az alpolgármester úrral közösen bejárták a Várost, és számba vették a hiányzó közvilágítási lámpákat. A 
vasúti lépcsõt is megnézték. A mûszaki osztály ma tárgyalt a fakivágó vállalkozóval, ezért jövõ héten az a 
rézsû, ami a lépcsõ mellett helyezkedik el, az ott lévõ olyan fák, amelyek a világítást beárnyékolják 
kivágásra kerülnek.
A közvilágítás fejlesztésére van az Önkormányzatnak kerete a költségvetésben. Azokat a lámpatesteket, 
amelyeknek van helye a villanyoszlopon, azok elhelyezésre fognak kerülni, viszont ahol nincs oszlop, az 
idei évben már nem kerül felállításra. A hálózat bõvítését meg kell terveztetni, ami ebben az évben már 



nem fog elkészülni.
A temetõ parkolójának kiépítésére és a járdára a Viadom Rt. volt a felajánló. A Önkormányzat 
hozzájárulása összesen annyi, hogy azokat a 6 cm-es járólapokat, amelyet az Önkormányzat egy másik 
vállalkozótól kapott ide beépíti. A temetõ parkolója nem kerül az Önkormányzatnak külön költségbe.
 
Szakszon József alpolgármester: Müller Mártonnak válaszolna azzal kapcsolatban, hogy forduljanak a 
pártokhoz. Kéri, hogy fogalmazza meg írásban a beadványát és eljuttatja az általa érintett szervhez.
 
Molnár Sándor: Örömét fejezi ki azért, hogy elkészültek a gyalogátkelõk. A CBA parkolónál elfelejtette 
levágni a betont a kivitelezõ, ezért ez balesetveszélyes.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Így kapott az Önkormányzat engedélyt. A parkolóba nem lehetett 
bevinni a járda folytatását, mert ott autók parkolnak.
 
Molnár Sándor: - A zebrát a Széchenyi utcán keresztbe is el kellene helyezni a Varázskõtõl a parkoló 
irányába. A Fõ útnál ki van helyezve a stop tábla, viszont senki sem veszi figyelembe az úttól beljebb 
elhelyezkedõ járdát. Kéri, hogy a stoptáblát helyezzék a járda elé, a jelenlegi helyétõl 50 méterrel hátrébb. 
Ha a Széchenyi úton is fel lenne festve a zebra, akkor sokkal biztonságosabb lenne a közlekedés.
- Kérdése, hogy nem lehetne-e arra megoldást találni, hogy reggelente a szülõk ne az óvoda elõtt, hanem a 
piac területén parkoljanak, ugyanis nagy problémát okoz, hogy az óvoda elõtt mindkét oldalon parkolnak az 
autók?
- Kérdése, hogy ki foglalkozik azzal, hogy egy adott személynek van-e jogosultsága a piacon élelmiszert, 
húst árulni? Bárki bármit árulhat?
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Ennek utána fognak nézni. Volt már arra példa, hogy az ÁNTSZ 
ellenõrzést tartott a piacon és kolbászkészítményt elvitettek és megsemmisítették. A Hivatal közterület-
felügyelõje csak azt ellenõrzi, hogy rend legyen.
 
Molnár Sándor: Szentesíti az Önkormányzat egy m2 ár alapján befizetett helyjeggyel, hogy bárki 
illegálisan engedély nélkül árusíthasson bárhonnan beszerzett árut.
Abban látja a problémát, hogy egyesek nem tartanak be ÁNTSZ és egyéb egészségügyi szabályokat, 
továbbá számlázási kötelezettségüket sem.
 
Zbrás Pálné: - Kérdése, hogy tud-e az Önkormányzat arról, hogy Pilisvörösvár felett új légifolyosó nyílt? Az 
utóbbi idõben sok helikopter és kisrepülõgép folyamatosan alacsonyan közlekedett Vörösvár felett. Ez nagy 
zajjal jár. Kérdése, hogy ebbe van-e az Önkormányzatnak joga beleszólni? Zavarja a lakókat a nagy légi 
forgalom bevezetése.
A Puskin utca sarkától kezdõdõen kihelyezésre került egy megállni tilos tábla. A patkán történõ megállás 
tiltása is ki van helyezve. Kérdése, hogy a tábla mikor került kihelyezésre? A közterület-felügyelõ többször 
megbüntette már az autósokat.
- A Csokonai és a Tavasz utca keresztezõdésében hatalmas kátyú van. Kérdése, hogy ez mikor kerül 
kijavításra?
Egyes utcákban elkezdõdött az új utak kialakítása. Jelenleg a kimart föld kupacokban áll. Kérdése, hogy 
meg fog-e jelenni a Vörösvári Újságban, hogy azért került leállításra az útépítés, mert a Közbeszerzési 
Tanácshoz bejelentés érkezett?
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Csak olyan utcákban kezdõdött el az útépítés, amely a II. ütem 
része. Az I. ütem nem kezdõdött el.
 
Zbrás Pálné: - Az adócsoport a második félévre közterület használati adó befizetésére vonatkozó levelet 
küldött a horgászbódé tulajdonosoknak. Többen nehezményezték, hogy nem kaptak a levélhez csekket, és 
az van a levélre rávezetve, hogy átutalással fizessen. Kérdése, hogy hogyan fizessen az, akinek nincsen 
bankszámlája, miért nem kapnak a horgászbódé tulajdonosok csekket?
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Ennek utána fognak nézni. A kátyúzás novemberben folytatódik. 
A Puskin utcától a megállni tilos táblát a PEMÁK helyezte ki.



 
Szakszon József alpolgármester: A légifolyosó ügyében annyit tud, hogy más térbeli elhelyezkedése van 
a Ferihegyi repülõtér ez irányú megközelítésének. Javasolja, hogy a Képviselõ-testület kérje fel a 
polgármestert, hogy írásos tájékoztatást kérjen arról, hogy van-e lehetõsége az Önkormányzatnak panaszt 
tenni. A légi-irányításhoz kellene fordulni, hogy tudnak-e ebben az Önkormányzatnak segíteni.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Tájékoztatást kérõ levelet mindenképpen kérhet az 
Önkormányzat. Solymárról értesült, hogy a lakók elkezdtek aláírást gyûjteni a légi folyosó zavaró hatása 
miatt. Véleménye, hogy ez itt a térségben általánosan jelentkezet.
 
Halmschláger Antal: Kérdése, hogy a 10-es út eltereléséhez nem kellett volna a PEMÁK-nak a környezõ 
települések véleményét kikérnie? A térképeket is át kell majd rajzolni.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az érintett Önkormányzatnak kellett a hozzájárulása.
 
Halmschláger Antal: Amikor az új 10-es út elkerülõ szakaszát tervezték miért kellett kikérni az összes 
környékbeli Önkormányzat véleményét?
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Másfél hónappal ezelõtt volt a Hivatalban a teljes 
tervdokumentáció. Amit ellenõrizitek az az volt, hogy a nyomvonal a Rendezési Tervhez illeszkedik-e. Ez 
rendben volt, ezért azt a véleményt küldte meg a Hivatal, hogy az építési engedélyezési eljárás 
szakhatósági engedélyek beszerzéséhez hozzájárul.
 
Halmschláger Antal: A Városon belül, ha bárki bármilyen kihajtót kíván építeni, ahhoz az engedélyt nem 
kapja meg.
Kérdése, hogy milyen munkálatok folynak a vasút mellet a Fetter Vendéglõ elõtt?
 
Váradi Zoltánné mb. mûszaki osztályvezetõ: A 10-es út és a MÁV által bezárt terület a MÁV tulajdona, 
amit bérbe adott. Ez az Önkormányzat beleegyezése és hozzájárulása nélkül történt. Építeni a területre 
nem lehet. A bontás nem építés. Nincs tudomásuk építésrõl, tereprendezést tapasztaltak.
 
Halmschláger Antal: - Kéri, hogy jelezzék a PEMÁK felé, hogy a járda és az úttest között a Fõ út mentén 
végezzenek murvázást. Javasolja, hogy a Fõ úton a járdaépítést kezdjék meg. Tudomása szerint az elõzõ 
Képviselõ-testület erre készítetett tervet.
- Az Ady Endre utcában került elhelyezésre a Nevelési Tanácsadó. Két éve kéri, hogy kerüljön az utcában 
közvilágítási lámpa elhelyezésre. Az utcában nemrégen csatornát és gázvezetéket fektettek. Közeleg a tél, 
ezért kérdése, hogy lesz-e valami az útépítésbõl és a lámpatest elhelyezésbõl?
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az Ady Endre utca építésérõl van döntés, ezért erre írásban kap 
a képviselõ választ. Amennyiben van villanyoszlop az utcában, arra tudnak lámpát felszereltetni.
 
Halmschláger Antal: - A Széchenyi utcában aszfaltszõnyegezés történt. Tudomása szerint döntött a 
Képviselõ-testület az utcában lévõ járdaépítésrõl annak kapcsán is, mert bölcsõdét kívánnak az utcában 
építeni. A bölcsõdeépítést azzal a kitétellel szavazta meg, hogy a Széchenyi utcában a járda kiépítésre 
kerül. Jelenleg nincs járda. Hiába van kitéve a 30-as tábla. Fontos lenne annak a járdának a kialakítása, 
ami összekötné a két óvodát és a bölcsõdét. A gyerekek és a babakocsik nem tudnak hol közlekedni.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Ennek utána fognak járni. A Széchenyi utcai házak elõtt van 
járda.
 
Szakszon József alpolgármester: Írásbeli választ kér a következõ lakossági bejelentésre: - A Szent 
Erzsébet utca egyik lakója azt nehezményezi, hogy Elsand György szomszédságában lévõ család ház elõtt 
van egy sövény, amely méterekkel belóg a járdára. Az ott lakók egy része megépítette a járdát, viszont a 
járda folytatását a sövény akadályozza. Kérdése, hogy az ottlakóknak ebben az ügyben milyen lehetõségük 
van, hogy a rendezett környezet kialakulhasson? Ha helyszíni bejárást tartanak, azon szívesen részt 
venne.
- Az Eperjes közzel szemben van egy áldatlan sorsú épület, amelyet az Önkormányzat annak idején próbált 



megvásárolni. A kerítést az ott élõk eladták. Olyan kutyákat tartanak, amely az arra közlekedõ embereket 
visszafordulásra kényszeríti. Ne várják meg azt, hogy a híradóból értesüljenek arról, hogy az egyik kutya 
széttépett egy kisgyermeket. Kéri a Polgármester Asszony írásbeli válaszát.
- A gazdálkodási osztályvezetõhöz fordult, hogy tájékoztassa arról, hogy hogyan áll az Önkormányzat 
költségvetése. Ezt annak apropóján tette meg, hogy a hitel felvételek az utóbbi idõben megszaporodtak. 
Szerette volna ennek a számítási hátterét látni az eladósodási értéket. Kéri a testülettõl, hogy egy önálló 
napirendi pontban tárgyaljanak errõl. Ha a mai napon lenne a zárszámadás, és ma kellene azokat a 
kiadásokat költségvetésileg befedni, ami pénzt elköltöttek és a bevételi elõirányzat még nem teljesült 
(ingatlan elõirányzat), akkor ma már a hitel-felvételi keret alatt lennének. Számítások szerint 100 millió Ft-
os nagyságrendben vannak alatta, ha azokat az összegeket egybõl ki kellene fizetnie az 
Önkormányzatnak, amelyeket úgy költött el, hogy a bevételi elõirányzata nem fog teljesülni. Kéri, hogy az 
ügy szakmai megítélése minél tárgyilagosabb legyen, és ne kapcsolják egybe semmilyen témával. A 
Képviselõ-testület lásson tisztán, hogy milyen helyzetben van jelenleg a gazdálkodás. Hozzanak döntést 
arról, hogy az Önkormányzat eladósodottságát milyen szinten kívánják beállítani. Ez több cikluson átívelõ 
ügy.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A mai ülésen a féléves költségvetési beszámolót fogják 
tárgyalni, de már a háromnegyed éves beszámoló is készül. A háromnegyed éves beszámoló önálló 
napirend lesz a következõ ülésen, és a beszámoló kapcsán a költségvetési tételsorok összehasonlításakor 
beszélhetnek arról, hogy melyik kiadásnak mi a fedezete és milyen terhet jelent a fejlesztési célhitel 
felvétele az elkövetkezõ évekre.
 
Temesvári Anna: - A Fõ út 135. szám elõtt beszakadt az árok. Van egy félreértés az ároktisztítással 
kapcsolatban. A Polgármester Asszony nyilatkozott az elõzõ újságban arról, hogy minden lakónak 
kötelessége a háza elõtt lévõ árok tisztítása, ugyanakkor Horváth Frigyes (PEMÁK) felvilágosította arról, 
hogy biztosan nem szakszerûen tisztították az árkot azok a lakók, akik ott engedték, hogy leomoljon az 
árok fala. Véleménye, hogy a forgalomtól és az ott parkoló autóktól omlik le az árok. Fél évig nem kapott 
választ, nagyon nehéz a PEMÁK-kal kapcsolatban kerülni. Tisztázni kellene, hogy a Fõ úton a lakók nem 
kötelesek az árkot tisztítani.
- A Szakorvosi Rendelõintézet elõtt lévõ zebrán rendszeresen parkolnak az autók. Kéri, hogy ez ellen 
tegyenek valamit.
- Ha megtiltja a PEMÁK a Fõ út mentén a parkolást, akkor tisztázzák a Fõ úti parkoló helyzetét. 
Tarthatatlan állapotnak tartja, hogy kint van egy tábla, hogy 100 Ft a parkolási díj és ezért az emberek nem 
hajtanak be a parkolóba, holott senki sem szedi a pénzt. Kéri, hogy készüljön egy elõterjesztés erre 
vonatkozóan.
 
Kárpáti János: A Szociális és Egészségügyi Bizottság felmérte a 70 év felettiek létszámát a karácsonyi 
utalványok adásával kapcsolatban. 1.400 fõrõl van szó. A SZEB kerete 3 millió Ft erre a célra. Ez az 
összeg elosztva az 1.400 fõvel nagyon alacsony lett volna, ezért a saját keretükbõl megemelték az 
összeget 500 e Ft-tal. Tehát egy fõ 2.500 Ft-os ajándékutalványt fog kapni. A gazdálkodási 
osztályvezetõnek van már arra elképzelése, hogy milyen utalványokat adjanak a 70 év felettieknek.
Méltánytalannak tartja, hogy 31 napirendi pont kerül a meghívón feltüntetésre. Véleménye, hogy a rendes 
testületi ülések számát szaporítani kellene, mert akkor kevesebb lenne a napirendi pont.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 
 
 
 
 
 

10. napirendi pont
Polgármesteri beszámoló (Et.:144/2005.)

Beszámoló a Többcélú Kistérségi Társulásról (Et.: 144-2/2005.)
 



Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását.
 
Müller Márton: Április 6-án a Family Frost Kft-vel mi volt a tárgyalás végeredménye?
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A bírósági pert szüneteltették, ugyanis a Family Frost Kft. 
mûködési engedélyét nem a pilisvörösvári, hanem a budaörsi Önkormányzat adja ki. Pilisvörösváron 
közterületi engedélye van. Az elmúlt hónapban elküldte az Önkormányzat a Family Frost Kft-nek a 
köztartozását. Az elmúlt két évben mivel egyszer sem fizetett ez már 10 millió Ft-os nagyságrendet ért el. 
Augusztus 16-án a per befejezõdött, az Önkormányzat határozata jogerõre emelkedett. Tehát 
szeptemberben elküldtek részükre minden számlát. Tegnap elõtt volt az Önkormányzatnál a Family Frost 
Kft. jogi képviselõje, aki újból bírósághoz kíván fordulni. Írt egy levelet, amely azt tartalmazza, hogy a 
Polgármester nem volt hajlandó a Képviselõ-testület elé hozni azt a levelet, amelyben a Kft. kérte a 
közterület-foglalási díj mérséklését. Ilyen levelet nem kíván a Képviselõ-testület elé hozni, mert a Kft. nem 
fizetett, és semmilyen javaslatot nem tett arra, hogy ha ezt a díjat nem fizetné, akkor milyen más díjat 
fizetne. Több alkalommal megállította a közterület-felügyelõ a Family Frost Kft. gépkocsiját, és büntetést 
szabott ki rá, mert engedély nélkül árusít. Szabálysértési eljárást indít az Önkormányzat. A Képviselõ-
testület elé fog kerülni a Kft. kérelme.
 
Müller Márton: Április 21. posta bõvítése.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A Posta vezetése érdeklõdött az iránt, hogy van-e az 
Önkormányzatnak a posta területét érintõen valamilyen jövõbeni elképzelése, amelyhez illeszkedni 
tudnának, mert a jelenlegi Posta kinõtte magát. Erre nem tudott konkrét választ adni, mert a Képviselõ-
testület a Város belsõ részének a Rendezési Tervben építési akadályokat a szabályozásba nem írt elõ. 
Nem mondhatják azt, hogy a Posta nem építhet. A parkoló udvarra és a Puskin utcai lakórészre sincs 
elképzelése az Önkormányzatnak. Ha lenne a Postának valamilyen befektetõi szándéka, akkor érdemes 
lenne leülni és egy belvárosi tervet készíteni. Jelenleg ez nem aktuális, mert az Auchanban Posta fog 
nyílni, ezért abban reménykednek, hogy némileg halasztani tudják a bõvítést.
 
Halmschláger Antal: Október 5-én a Fõvárosi Vízmûvek munkatársával milyen egyeztetõ megbeszélés 
történt?
Kapott egy levelet, melyben mindenféle adatot kérnek. A levél elég zavaros. Véleménye, hogy miután 
Pilisvörösvárnak is van delegáltja a társulásban, figyeljenek oda arra, hogy a Vízmûvek által a lakosságnak 
kiküldött levél értelmezhetõ legyen.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A megkeresés alkalmával a helyi vállalkozók listáját kérték, 
melyre azt válaszolta, hogy semmilyen körülmények között nem áll módjában az Önkormányzatnak ezt 
kiadni.
 
Halmschláger Antal: Szintén megkapta a szóban forgó levelet, de mivel nem értette meg félre is dobta, 
majd felhívta Müller Jánost a csatornatársulás elnökét, aki azt tanácsolta, hogy nyugodtan tegye félre a 
levelet, mert a Vízmûvek Kft. azon munkatársa, aki a levelet írta szabadságra ment és a többiek erre nem 
tudnak mit válaszolni.
Többször szó volt már arról, hogy tegyék közzé a Vörösvári Újságban, hogy mi alapján állapítja meg a Kft. 
a szennyezettség mértékét, ki milyen fogyasztónak minõsül.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az elmúlt héten kapta az Önkormányzat a Környezetvédelmi 
Fõfelügyelõségtõl azt a levelet, amelyben 2004. évi környezetterhelési bírságot szabtak ki, ami 8 millió Ft. 
Egy cég folyamatosan végzi az ellenõrzést. A szennyvíztisztítóból kifolyó víz megtisztíthatatlan. Hétfõnként 
felborul az egyensúly, mert a lakosság vasárnap a rántott hús sütésnél használt olajat a csatornába önti.
Több helyen megkezdték a szennyvízcsatornák füstölését, hogy kiderítsék, hogy mely háztartás az, amely 
a csapadékvizet a csatornába vezeti. Ezeket jegyzõkönyvezték. A nagy mennyiségû csapadékvíz a 
szennyvíztisztítóba eljut, és kilöki a még nem kellõen megtisztított szennyvizet a tisztítóból. A kibocsátott 
szennyvíz nem kellõ mértékû tisztítása ebbõl adódik, mert a normális tisztítási eljárási egyensúly felbomlik.
 
Müller Márton: Kérdése, hogy jelenleg hogyan áll a 10-es út ügye?



 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Több alkalommal volt egyeztetés a 10-es út ügyében. A Magyar 
Autópálya Építõ Rt. elhozta az M0-nak szakaszterveit, vázlatterveit. Feltételezik, hogy az M0-ás dunai hídja 
megépül és a 11-es úttól a 10-es útig. Átkötõ szakaszra bemutattak 6 nyomvonalra alternatívát. Ezt 
egyeztetik az érintett Önkormányzatokkal. (Budakalász, Üröm, Pilisborosjenõ, Solymár)
Jó lett volna, ha a 10-es út építése az M0-ás építésével együtt történt volna, mert akkor a 10-es út bevezetõ 
szakasza sem lenne annyira kérdéses. Az M0-ás északi hídján keresztül a fõváros kikerülésével is lehetne 
közlekedni. A 10-es út hiánya nem csak a Solymáriakat, hanem a Hidegkútiakat is érinti, mert ha bedugul a 
10-es út, akkor Hidegkút kapja a forgalmat.
 
Halmschláger Antal: Április 6. Rumpold igazgatójával történt megbeszélésen szó volt a téli hó 
eltakarításokról. Kérdése, hogy mi lett a megbeszélés eredménye?
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Rák József az elõzõ találkozáskor is elismerte, hogy nem volt 
megfelelõ a felkészülésük az elõzõ télen. A mûszaki osztály egyeztetést fog folytatni a Rumpolddal, hogy 
az idei téli hó és jégmentesítés zökkenõmentes legyen. A Rumpold idén is térítésmentesen szállítja el az 
õszi lehullott leveleket (nem csak Rumpoldos zsákban).
 
Halmschláger Antal: A szemétdíj mellett a Rumpoldnak zsákokat is kell adnia. Egyik idõs lakos kiment a 
Rumpold telephelyére, ahonnan elküldték, hogy hozza magával a csekket és igazolja, hogy fizeti a 
szemétdíjat, mert csak akkor kaphat zsákot. Tudomása szerint a szemetes autóban benn kell lenniük a 
szemetes zsákoknak. Javasolja, hogy hozzák újra a Rumpold tudomására, hogy a megállapodásban 
szerepelt, hogy a Vörösvári Újságban állandó rovatot fog nyitni az elérhetõségeikrõl és folyamatos 
tájékoztatást ad a lakosságnak a munkájuk végzésérõl. Sok lakossági bejelentést megspórolhatnának, ha a 
Vörösvári Újságban fellelhetõ lenne a Rumpold elérhetõsége. Továbbá szerepeljen az újságban, hogy a 
Rumpold köteles kiadni a lakosságnak a mûanyag zsákokat.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Úgy tudja, hogy az a lakos, aki kimegy a telephelyre, az 
megkapja a zsákot.
 
Halmschláger Antal: Ha nem viszik magukkal a csekket, és nem igazolják, hogy befizették a szemétdíjat, 
akkor nem adják át a zsákot.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Telefonon keresztül Bicskérõl ellenõrizni tudják, a lakos neve és 
címe alapján, hogy fizeti-e a szemétdíjat.
 
Halmschláger Antal: Az ürömi csomóponttal kapcsolatban évek óta van egy olyan terv, hogy oda 
körforgalmat építenek. Kérdése, hogy ezzel kapcsolatban tud-e a Polgármester Asszony felvilágosítást 
adni?
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A PEMÁK most nem tervez az ürömi csomópontban semmilyen 
útépítést. A 10-es úton folyó útépítés mind az Auchan beruházásából kerül finanszírozásra, nem a PEMÁK 
fizeti.
 
Molnár Sándor: Kérdése, hogy a Horgász sor és a Bányakápolna utca találkozásánál mikor kerül 
felszerelésre a közvilágítási lámpa?
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A Bányakápolna utcában megvizsgálták a világítást. A Horgász 
soron, ahol oszlop van, oda fognak szerelni lámpatestet, ahol nincs oszlop, oda terveztetni kell.
 
Molnár Sándor: Kérdése, hogy a Görgey utcában a járdaépítéssel kapcsolatban miért nem történik semmi. 
Ott egy életveszélyes helyzetet kellene elhárítani.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A mûszaki osztály megvizsgálta a Görgey utcai járda kérdését. A 
járdaépítésre bekértek árajánlatokat, az elõterjesztés elkészült, ezért hamarosan a Képviselõ-testület elé 
fog kerülni.



 
Temesvári Anna: Személyesen elment a Rumpold telephelyére, mint helyi lakos és kért mûanyag 
Rumpoldos zsákot. Elõvettek egy listát, amelyen egy névsor volt látható, és arról kikeresték a nevét, majd 
megkapta a zsákot. Ha a szomszédjáét is elkérte volna, még azt is oda adták volna. Véleménye, hogy 
nincs probléma a zsákok kiadásával.
Javasolja, hogy kerüljön be a Vörösvári Újságba, hogy az 5 db Rumpoldos zsákon kívül zsákba helyezett 
avar is elszállításra kerül.
A Környezetvédõ Egyesület szervezésében elérték azt, hogy az Iskola utcában lévõ Krivinger zöldségesnél 
vásárolható plusz Rumpoldos zsák.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a beszámolók elfogadását.
 
No: 14
A Képviselõ-testület a beszámolókat 10 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 

11. napirendi pont
Jelentés a lejárt határidejû határozatokról (Et.: 143/2005.) 

Jogszabály-tájékoztató (Et.: 143-2/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását.
 
Zbrás Pálné: Kéri, hogy a jelentésben a megjegyzésekhez idõpontok is kerüljenek feltüntetésre. Pl: a 
pályázat mikor került benyújtásra.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a jelentés elfogadást.
 
No: 15
A Képviselõ-testület a jelentést a lejárt határidejû határozatokról 11 igen szavazattal elfogadta.
 

Szünet: 21:05-21:21-ig
 
Szakszon József alpolgármester: Ügyrendi javaslata, hogy a sportcentrum tárgyalását vegyék elõre.
 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az ügyrendi javaslatot.
 
No: 16
A Képviselõ-testület az ügyrendi javaslatot 10 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta.
 
 

12. napirendi pont
Uszoda és sportcsarnok építészeti tervpályázat kiírása 

(Et.: 168/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. A bizottságok 
tárgyalták az elõterjesztést. Az 5 fõs Bíráló Bizottság kapta a többségi szavazatot. Az összevont bizottság 
javasolja szakértõként a Bíráló Bizottságba Molnár Sándort felvenni, továbbá a Sport Bizottság Várhegyi 
Ferenc felvételét támogatja.
 
Bruckner Katalin: Alpolgármester úr a szerzõdéskötéssel kapcsolatban felvetette aggodalmait, melynek 
utána jártak. Végigvették az eljárás menetét. A Bíráló Bizottság hoz egy döntést, amelyben díjazni fog. 3-4 
díjazott lesz, melyet megvásárol az Önkormányzat. A szerzõdéskötési kötelezettség azzal a pályázóval 
szemben áll fenn, aki megnyeri a terveztetést, és tárgyalnak róla. Nem tehetik meg, hogy mással kötnek 
szerzõdést. Ha úgy dönt a Képviselõ-testület, hogy nincs pénze, és nem tudja megcsináltatni, abban az 



esetben nincsen szerzõdéskötési kötelezettség. Azzal szemben van kötelezettségük, akikkel tárgyalt az 
Önkormányzat egy plusz eljárás során, és akit megbíz. Jelen esetben a 47 millió Ft-os tervezési költség 
nem áll fenn.
 
Müller Márton: Kéri, hogy a Bíráló Bizottság vegye figyelembe a mozgássérültek sportolási és uszodai 
lehetõségeit a tervezésnél, továbbá az akadálymentesítést.
 
Szakszon József alpolgármester: A Bíráló Bizottság Képviselõ-testületi tagjai vállalták, hogy társadalmi 
munkában végzik a megbízatást. A mai döntés pénzzel nem jár, mert a pénzkeretet már megszavazta a 
Képviselõ-testület. Tervek nélkül nem tudnak mit tenni. Javasolja, hogy a tervekkel kapcsolatos díjakat 
tervezzék be a jövõ évi költségvetésbe. Véleménye, hogy a terveket ki kell fizetni és nem áttolni a 
következõ ciklusra. Párhuzamosan két dolog tervezése fog folyni az uszodáé és a sportcsarnoké.
 
Falics János: Kérdése, hogy a Bíráló Bizottság dönti el, hogy melyik pályázat lesz a nyertes és a 
Képviselõ-testületnek, ehhez nincsen semmi köze? Pándi Gábor tagságát a Bíráló Bizottságban csak 
abban az esetben támogatja, ha nyilatkozik arról, hogy hozzájárulását adja, hogy a megvalósításhoz hitelt 
vegyen fel az Önkormányzat. Ha nem vesznek fel hitelt, a képviselõ nem érdekelt ebben az egészben és 
akkor kerüljön ki a bizottsági tagok közül. Nem támogatja Várhegyi Ferenc tagságát a bizottságban.
 
Szakszon József alpolgármester: Véleménye, hogy közröhej tárgya lenne, ha Pándi Gábor nem 
szerepelne a Bíráló Bizottságban, mert Pándi Gábor több sportlétesítményt látott, mint a képviselõk 
együttvéve. Véleménye, hogy a tapasztalatokat ki kell használni.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Kéri, hogy a személyes megjegyzéseket mindenki tartsa meg, 
mivel nem zárt ülést tartanak.
 
Falics János: Tájékoztatja, hogy több évig játékvezetõ volt, és sok helyen járt. Kíváncsi lett volna Pándi 
Gábor véleményére.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az akadálymentesítés tervpályázati szinten még nem fog 
megjelenni. Ha valakit megbíznak a kivitelezési tervek elkészítésével ott kerül ez megoldásra, beépítésre.
A határozati javaslat 5. pontjában szakértõként vesznek rész az alábbi személyek: - jogi szakértõként dr. 
Krupp Zsuzsanna mb. jegyzõ, Halmschláger Antal, Müller János, Bruckner Katalin, Pándi Gábor, Várhegyi 
Ferenc, Molnár Sándor.
Kérdése, hogy Molnár Sándor vállalja-e a tagságot?
 
Molnár Sándor: Vállalja.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a határozati javaslat 3/a pontját.
 
No: 17
A Képviselõ-testület a 3/a pontot 12 igen és 1 nem szavazattal elfogadta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a határozati javaslatot az 5. pont 
módosításával együtt (Molnár Sándor és Várhegyi Ferenc felvétele a bizottságba).
 
No: 18
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 154/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata az 
uszoda és sportcsarnok építészeti tervpályázat kiírásáról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy országos nyílt építészeti 
tervpályázatot ír ki az uszoda és sportcsarnok tervezõjének kiválasztására. A tervpályázati eljárást az 
általános eljárási szabályoknak megfelelõen folytatja le. A Bíráló Bizottság összetételét 5 fõben határozza 
meg.
 
Elnök: Grószné Krupp Erzsébet polgármester (az Önkormányzat képviseletében)



Szakmai titkár: Csohány Klára fõépítész (az Önkormányzat szakmai képviselõje)
Tag: a Magyar Építész Kamara delegáltja
Tag: az Országos Lakás- és Építésügyi Hivatal delegáltja
Tag: a Magyar Építõmûvész Szövetség delegáltja
 
A Bíráló Bizottságba szakértõként felkéri dr. Gyene István uszodaszakértõt. A Bíráló Bizottság munkájában 
jogi szakértõként vesz részt dr. Krupp Zsuzsanna, továbbá szakértõként Halmschláger Antal VFB elnök, 
Müller János KPB elnök, Bruckner Katalin SRB elnök, Pándi Gábor SRB tag, Molnár Sándor KPB, VFB tag, 
Várhegyi Ferenc SRB tag.
 
Felkéri a fõépítészt, hogy a kiírást jóváhagyásra készítse elõ az elõterjesztés melléklete szerinti feladat-
meghatározással.
Felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a Bíráló Bizottság megalakulásáról.
 
A Képviselõ-testület a pályázati kiírást a határozat 1. sz. melléklete alapján kéri megfogalmazni.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen, 2 nem és 1 tartózkodás szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 
 
 

13. napirendi pont
Társulási megállapodás Pilisszántó Önkormányzatával a házi segítségnyújtásra 

(Et.: 145/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.
 
No: 19
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 155/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata a 
Társulási Megállapodás megkötésérõl Pilisszántó Község Önkormányzatával házi segítségnyújtásról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete Pilisszántó Község Önkormányzatával a házi 
segítségnyújtás szolgáltatásra Társulási Megállapodást köt.
Felhatalmazza a polgármestert a mellékelt Társulási Megállapodás aláírására.
 
Határidõ: azonnal                                                      Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 12 igen szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 

14. napirendi pont
2005. elsõ félévi gazdálkodásról szóló beszámoló (Et.: 153/2005.)

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.
 
No: 20
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 156/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata a 
2005. I. féléves gazdálkodásról szóló beszámolóról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete az Önkormányzat 2005. I. félévi gazdálkodásról 



szóló beszámolóját az elõterjesztésben foglaltak szerint elfogadja.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 11 igen és 1 nem szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 

15. napirendi pont
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának 1/2005. (II. 04.) sz. rendelet módosítása 

(Et.: 154/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel az elõterjesztésben szereplõ rendelet módosítást.
 
No: 21

22/2005. (X. 28.) sz. rendelet
a költségvetésrõl szóló 

1/2005. (I. 25.) sz. rendelet módosításáról
 
A Képviselõ-testület a rendeletet 11 igen és 1 nem szavazattal megalkotta.
 

A rendelet a jegyzõkönyv mellékletét tartalmazza. 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 

16. napirendi pont
Az Okmányiroda és Gyámhivatal dologi kiadási elõirányzatainak megemelésére vonatkozó kérelem 

(Et.: 163/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.
 
No: 22
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 157/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata az 
Okmányiroda és a Gyámhivatal dologi kiadásainak megemelésérõl
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a Polgármesteri Hivatal saját bevételi 
elõirányzatát, az Okmányiroda és a Gyámhivatal dologi kiadási elõirányzatát 500-500 ezer forinttal azaz, 
összesen egymillió forinttal megemeli.
 
Forrás: a Polgármesteri Hivatal 2005. évi költségvetésben a saját bevételek pótlékokon realizált többlete.
 
Felkéri a jegyzõt a költségvetési rendelet módosítására.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: jegyzõ
 
A Képviselõ-testület a határozatot 11 igen és 1 nem szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 

 
17. napirendi pont

Karácsonyi díszvilágítás kiépítése 
(Et.: 166/2005.)



 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette az 
összevont bizottság határozatát: a bizottság javasolja, hogy a fedezet forrása a KPB kerete legyen, amely 
év végén a fel nem használt közvilágítás fejlesztésre elkülönített összegbõl visszapótlásra kerül.
Az eredeti határozati javaslatot fogja elõször feltenni szavazásra, mert a közvilágítás korszerûsítésére 
elkülönített elõirányzatból a lámpatestek pótlása megtörténik év végéig. A hálózat fejlesztéshez terveket 
kell készíteni, amire ebben az évben már nem fog sor kerülni, ezért ezen a soron beragad a pénz.
 
Molnár Sándor: Nem támogatja, hogy a közvilágításra elkülönített keretbõl csoportosítsanak át a 
karácsonyi díszkivilágításra, mert a lakosok sötétben közlekednek.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati 
javaslatot.
 
No: 23
A Képviselõ-testület a határozati javaslatot 8 igen, 2 nem és 2 tartózkodás szavazattal elvetette.
 
Müller János: Javasolja, hogy a KPB keretbõl egészítsék ki az összeget.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az összevont bizottság módosító 
javaslatával kiegészített határozati javaslatot.
 
No: 24
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 158/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata a 
karácsonyi díszkivilágítás kiépítésérõl
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a karácsonyi díszkivilágítást a 
beadott árajánlatok alapján a Kóbor Vill. Kft-vel építteti ki és a kivitelezéshez szükséges 4.121.252 Ft-ot 
biztosítja.
 
A fedezet forrása: A 2005. évi költségvetési rendeletben 11. sz. melléklet 12-es alcíme alatt erre a célra 
elkülönített 2.000.000 Ft + a Költségvetési és Pénzügyi Ellenõrzõ Bizottság keretébõl 2.121.252 Ft, amely 
év végén a közvilágítás fejlesztésébõl fennmaradt összegbõl visszapótlásra kerül.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen, 1 nem és 1 tartózkodás szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 

18. napirendi pont
Zrínyi utcai óvoda tetõfelújítása 

(Et.: 169/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.
 
No: 25
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 159/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata a 
Zrínyi utcai Óvoda tetõfelújításáról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a Zrínyi utcai Óvoda 
tetõfelépítményének kivitelezését elvégezteti, az ehhez szükséges közbeszerzési eljárás megindításával 
megbízza a polgármestert.
 
A fedezet forrása a fejlesztési célhitel Templom Téri Általános Iskola felújítására elkülönített összegbõl 20 



millió Ft-os összegig.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 11 igen és 1 nem szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 
 
 
 
 
 

19. napirendi pont
Pilisvörösvár Rákóczi úti óvoda tetõ- és homlokzat átalakításának tervezése 

(Et.: 172/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.
 
No: 26
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 160/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata a 
Rákóczi úti Óvoda tetõ- és homlokzat átalakításának tervezésérõl
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a beadott pályázatok alapján az 
óvoda tetõ és homlokzat átalakítási terveinek és részletes költségvetés elkészítésével Csikós Mihály 
Építészirodája Kft-t bízza meg 1.937.500,- Ft tervezési díj ellenében és egyben a hasonló tárgyban hozott 
11/2005. (III. 10.) Kt. sz. és 60/2005. (IV. 14.) Kt. sz. határozatot módosítja.
A fedezet forrását 2005. évi költségvetés 13 sz. melléklet VII. fõcím 13 alcím (tervezési költség) terhére 
biztosítja.
Felkéri a polgármestert a tervezési szerzõdés megkötésére. A kivitelezésre vonatkozó közbeszerzési 
eljárást megindítja és az ehhez szükséges 40.000.000 Ft-ot a Templom Téri Általános Iskola felújítására 
biztosított hitelkeretbõl átcsoportosítja.
 
Határidõ:                                                                               Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 11 igen és 1 nem szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 

 
20. napirendi pont

Tervek pályáztatása (Et.: 162/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.
 
No: 27
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 161/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata a 
tervezések pályáztatásáról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy az alábbi tervek elkészíttetésére 
a közbeszerzési eljárásokat megindítja:
1./ Bányatelepi Templom elõtti parkoló létesítésének engedélyezési tervei
2./ A város belterületi útjaira vonatkozó forgalomtechnikai terv



 
Képviselõ-testület felkéri a Polgármestert a közbeszerzési eljárások lefolytatására. A parkoló, és a 
forgalomtechnikai tervek elkészítéséhez szükséges fedezetet a költségvetési rendeletben a város 
közbiztonságának fejlesztésére elkülönített keret terhére biztosítja.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 12 igen szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 

21. napirendi pont
Pilisvörösvár, aszfalt utak szõnyegezése

(Et.: 174/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd ismertette az 
elõterjesztést. A Görgey utca javításával kapcsolatban esztétikai problémák merültek fel. Ennek fejében 
vállalja a Strabag, a Dózsa György utcát 280 fm hosszban felújítani, az Attila utcát szegélykõvel ellátni. 
Továbbá a Gólya utca Vadkacsa Étterem elõtti szakaszának felújítását, melyet az út megrongálása miatt a 
pályaszerkezet felújítása nélkül nem tud vállalni. Ehhez a munkálathoz szükséges 9.216.400 Ft.
 
Halmschláger Antal: Az Iskola utcában a plébániánál a kanyarban minden évben kitörik a kerítést. 
Javasolja, hogy szalagkorlátot helyezzenek el a kanyarban. Véleménye, hogy forgalomtechnikailag 
korlátozni kellene az utca forgalmát. Kéri, hogy a mûszaki osztály vizsgálja meg a lehetõségeket.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Jelenleg nem errõl a szakaszról szól az elõterjesztés. 
Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.
 
No: 28
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 162/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata a 
Dózsa Gy. u. (Fõ út és az Iskola köz közötti szakasz) és az Attila u. szegélyezésérõl, illetve a Gólya 
u. Vadkacsa étterem elõtti részén az útpálya teljes, alépítménnyel együtt történõ újjáépítésérõl
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a Görgey utcában végzett 
munkálatok esztétikai hibái ellentételezéseként a Dózsa György utca (Fõ út és az Iskola köz közötti 
szakasz) és az Attila utca térítésmentes szõnyegezését elfogadja.
Az utcák szegélyezését összesen 480 fm-en kivitelezteti, illetve a Gólya utca Vadkacsa étterem elõtti 
részén az útpályát teljesen, az alépítménnyel együtt újjáépítteti, és a feladatok ellátásához szükséges, 
összesen 9.216.400 Ft többletköltséget biztosítja.
 
A fedezetet a fejlesztési célú hitel igénybevételével biztosítja. A fejlesztési célhitelkeretet 9.216.400 Ft-tal 
kibõvíti.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen és 1 nem szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 

22 napirendi pont
Az ingatlan-nyilvántartásban 4786 hrsz alatt felvett ingatlan értékesítése 

(Et.: 89-2/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását.



 
Kárpáti János: A trafó melletti terület értékesítését már korábban kezdeményezte. Most van egy vevõ, aki 
megvásárolná a területet. Az Önkormányzat nem tudja hasznosítani, ezért javasolja az elõterjesztésben 
szereplõ I. variáció szerinti értékesítést.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a javaslat alapján a határozati javaslat 
elfogadását.
 
No: 29
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 163/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata az 
ingatlan-nyilvántartásban Pilisvörösvár, 4786 hrsz. alatt felvett önkormányzati ingatlan 
értékesítésérõl
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat tulajdonában 
lévõ Pilisvörösvár 4786 hrsz. alatt felvett ingatlanból 380 m2 nagyságú területet 5.263 Ft/m2 áron értékesít 
Tóth Zoltán 2085 Pilisvörösvár, Fecske u. 2. szám alatti lakos részére. Egyben felhatalmazza a 
polgármestert a szükséges ingatlan adásvételi szerzõdés megkötésére. A tárgyi ingatlan adásvételi 
szerzõdéssel, valamint szükséges földmérési és egyéb munkálatokkal kapcsolatban felmerült minden nemû 
költség a vevõt terheli.
 
Határidõ: 30 nap                                                                               Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 12 igen szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 

23. napirendi pont
Pilisvörösvár II. mészkõbánya üzemeltetésének engedélyezése (Et.: 160/2005.)

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.
 
No: 30
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 164/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata a 
Pilisvörösvár II mészkõbánya üzemeltetésérõl
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a Pilisvörösvár II mészkõbánya 
üzemeltetéséhez, bányatelekké alakításához a Településrendezési Terv módosításával nem járul hozzá.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 12 igen szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 

24. napirendi pont
Pilisvörösvár 4525/7 hrsz-ú ingatlan megközelítését biztosító utak leosztása 

(Et.: 171/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását.
 
Müller János: Szeretné bejelenteni az érintettségét.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel Müller János kizárását a szavazásból.
 



No: 31
A Képviselõ-testület a kizárást 2 igen, 8 nem és 1 tartózkodás szavazattal elvetette.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati 
javaslatot.
 
No: 32
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 165/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata a 
Pilisvörösvár 4525/9 hrsz-ú ingatlan megosztásáról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a 4525/9 hrsz-ú ingatlant a 
terület tényleges használatának megfelelõen megosztja, és az ingatlanból – tulajdonjog változatlanul 
hagyása mellett – a mellékelt térképen feltüntetett területeket út céljára leválasztja és a változást az 
ingatlan-nyilvántartáson átvezeti.
 
Felkéri a polgármestert, hogy a fentiek szerinti vázrajzokat a 4525/7 hrsz-ú ingatlan tulajdonosának 
költségére elkészíttesse.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 11 igen szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 

25. napirendi pont
A Közép Dunamenti Beruházó Szolgáltató és Kereskedelmi Vízgazdálkodási 

Társulatot érintõ érdekeltségi hozzájárulásának elmaradt teljesítése 
(Et.: 167/2005.)

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd ismertette az 
összevont bizottság határozatát: „a 2 millió Ft feletti összeg ne a jövõ évi költségvetés terhére kerüljön 
kifizetésre”.
Szavazásra tette fel a módosított határozati javaslatot: „a tartozás további része a jövõ évben kerül 
kiegyenlítésre”.
 
No: 33
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 166/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata a 
Közép Dunamenti Beruházó Szolgáltató és Kereskedelmi Vízgazdálkodási Társulást érintõ 
érdekeltségi díjtartozásról 
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a Közép Dunamenti Beruházó 
Szolgáltató és Kereskedelmi Vízgazdálkodási Társulás számára a 11.207.000 Ft, differenciált érdekeltségi 
hozzájárulás tartozást kiegyenlít azzal, hogy ebben az évben 2.000.000 Ft-os összeg, a csatorna díj 
többletbevételének terhére kerül kifizetésre. A fennmaradó összegrõl a 2006. évi költségvetésben hozza 
meg a döntését.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 12 igen szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 

26. napirendi pont
A Közép Dunamenti Beruházó Szolgáltató és Kereskedelmi Vízgazdálkodási 

Társulatot érintõ felszíni vízelvezetõ ároképítés kifizetésének elmaradt teljesítése 



(Et.: 170/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.
 
No: 34
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 167/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata a
Közép Dunamenti Beruházó Szolgáltató és Kereskedelmi Vízgazdálkodási Társulást érintõ 
tartozásról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a Közép Dunamenti Beruházó 
Szolgáltató és Kereskedelmi Vízgazdálkodási Társulás számára a 800.000 Ft ároképítési tartozását 
kiegyenlíti. A fedezetet a csatorna díj többletbevételének terhére biztosítja.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 12 igen szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 

27. napirendi pont
Kistérségi szintû környezetvédelmi program (Et.: 155/2005.)

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.
 
No: 35
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 168/2005. (X. 27.) Kt. sz. határozata a 
környezetvédelmi program elkészítésérõl
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a PILISI KÖTET kistérségi 
szintû környezetvédelmi programjának Pilisvörösvárra vonatkozó programrészét elfogadja.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: jegyzõ
 
A Képviselõ-testület a határozatot 11 igen és 1 nem szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 

28. napirendi pont
Liget Polgárõr Egyesület támogatási kérelme 

(Et.: 159/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását.
 
Falics János: Az elõterjesztésben az szerepel, hogy az Egyesület megalakulásának célja, a 
Szabadságligeten elszaporodott a besurranásos tolvajlás megfékezése. Ebben az évben két besurranásos 
tolvajlás volt, a Szondi utcában, és a Zrínyi utcában. A mb. jegyzõ asszonynak szeretné mondani, hogy a 
kérelem szerint a szoros együttmûködést szeretnének kialakítani a Rendõrséggel, és a Polgármesteri 
Hivatallal. A környezõ települések polgárõrségével együttmûködési szerzõdést kötöttek a kölcsönös 
segítségnyújtásra.
 



dr. Krupp Zsuzsanna mb. jegyzõ: Amikor egy Egyesület kérelmet nyújt be, akkor a kérelem tartalma 
alapján kerül az elõterjesztés elkészítésre. Fokozottan figyelt arra az elõterjesztés készítése kapcsán, hogy 
azokat a fogalmakat alkalmazza, ami a kérelemben szerepelt.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati 
javaslatot.
 
No: 36
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 169/2005. (X. 27) Kt. sz. határozata a 
Liget Polgárõr Egyesület támogatásáról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a kérelem tartalmának 
megfelelõen 200.000 forinttal támogatja a Liget Polgárõr Egyesület mûködését.
 
Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerzõdés megkötésére.
 
A fedezet forrása a 2005. évi költségvetés Társadalmi szervezetek, alapítványok támogatására elkülönített 
összeg maradványa.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 

29. napirendi pont
Megállapodás megkötése pedagógiai szakszolgálati feladatok ellátására

 (logopédiai és gyógy-testnevelés plusz feladatok ellátása) 
(Et.: 157/2005.)

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette 
fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.
 
No: 37
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 170/2005. (X. 27) Kt. sz. határozata a Pilis-
Buda-Zsámbék Többcélú Kistérségi Társulás Pedagógiai Szakszolgálati feladatok ellátásáról szóló 
Megállapodás jóváhagyásáról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a Pilis-Buda-Zsámbék Többcélú Kistérségi 
Társulás közoktatási közszolgáltatási feladatkörben egyes pedagógiai szakszolgálati feladatok, a 
gyógytestnevelés és a logopédiai ellátás kistérségi szintû közös megszervezésérõl szóló Megállapodást 
jóváhagyja, az abban foglaltakat az Önkormányzatra vonatkozóan kötelezõ rendelkezésként elfogadja.
 
Felhatalmazza a polgármestert a mellékelt Megállapodás aláírására.
 
Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 10 igen és 1 tartózkodás szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
 
 
 
 
 



 
30. napirendi pont

SRB sportnaptár készítése
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását.
 
Bruckner Katalin: Kiosztásra került az SRB ülésén készült határozati javaslat. A Bizottság A3-as naptár 
készítéséhez kéri a Képviselõ-testület támogatását. A keretösszeg 900 e Ft, mely visszapótlásra kerül a 
naptárak értékesítését követõen. 1000 db, ami eladható a naptárból.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a határozati javaslatot az SRB határozata 
alapján. A Képviselõ-testület hozzájárul ahhoz, hogy az egyéb sportcélokra elkülönített keretbõl készíttesse 
el a sportnaptárat 900 e Ft összegben, amely visszapótlásra kerül. A Képviselõ-testület felhatalmazza a 
polgármestert a szerzõdések megkötésére.
 
No: 38
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 171/2005. (X. 27) Kt. sz. határozata 2006. 
évi sportnaptár készítetésérõl
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testület úgy dönt, hogy 2006-os évre vonatkozóan 
elkészíttet egy sport-naptárat, melyhez 900 e Ft-os összeget biztosít.
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges szerzõdések megkötésére.
 
A fedezet forrása a 2005. évi költségvetési rendelet egyéb sportcélokra elkülönített kerete. A naptárak 
értékesítésébõl befolyó összegbõl a keret visszapótlásra kerül.
 
Határidõ: azonnal                                                                  Felelõs: SRB elnöke, polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 12 igen szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megköszönte a jelenlévõk munkáját, bezárta a Képviselõ-testület 
ülését 22:09 órakor.
 
 
 
 

K.m.f.
 

 
        Grószné Krupp Erzsébet                                               dr. Krupp Zsuzsanna 
                   polgármester                                                                  mb. jegyzõ
 
 
 


